
Zfpisnica zXY. zasadnutia Mestsk6ho zastupitel'stva v Podolinci,
konan6ho diia 25.08.2016

Otvorenie: 16,30 hod.

Pritomni poslanci MsZz 11 - Ing. St.fu, Zima, Mgr. Eduard Ferencko, Peter Hojstrii,
Peter Reznicky, Pavol Vychovaly, MUDr. Ijubo5 Filiai, RNDr. Emil Valek, Ing. Jfn
Marhefka

Ospravedlneni: Mgr. Borovsky, P. Dziak s .'* $iiloni]'lc-" -"

K bodu i. I Otvorenie

P6n prim6tor Ing. Daniel Marhevka otvoril XV. zasadnutie Mestsk6ho zastupitefstva

v Podolinci a privital vietkych pritomnych.

P6n prim6tor predniesol program.

1. Otvorenie
2. Urdenie overovatelov z6pisnice
3. Vol'ba ndvrhovej komisie
4. Prijatie bankovdho fveru od Slovenskej z6rudnej a rozvojovej banky, a.s. na

fi nancovanie investidn y ch zitmer ov Mesta Podo linec.
5. Zdver

Hlasovanie:

Za:8 Proti: 0 ZdrZali sa: 0

K bodu i. 2 Urienie overovatel'ov zipisnice

Overovatelia z6pisnice: RNDr. Valek, p. Vychovaly

Hlasovanie:
Za:8 Proti: 0 ZdrZali sa: 0

K bodu i.3 Vol'ba nfvrhovej komisie

N6vrhov6 komisia: predseda - Ing. Marhefka
dlenovia - Mgr. Ferencko, p. Reznicky

Hlasovanie:
Zaz 8 Proti: 0 ZdrZali sa: 0

K bodu i. 4 Prijatie bankov6ho fveru od Slovenskej zfruinej a rozvojovej banky, a.s.
na financovanie investiinych zfmerov Mesta Podolinec

Predniesol Ing. Daniei Marhevka, primitor mesta
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p. primAtor - Chcel by som V6m to vysvetlit', ulicu Hlinik budeme flnancovat' z vlastnych
prostriedkov, bude potrebnd opravit' aj ulicu Kl65tornti, treZ nitm zatekd strecha na Dome
sluZieb, potom by sme chceli opravit' d al5iu ulicu Letnri, ak n6m v Krakove prejde projekt tak
tam bude spoluirdast' na 59000 €, pouZili by sme tie peniaze treL na preklenovaci [ver, po

porade navrhujeme prijat'river 400 000 €.

Ing. Zima S. - fea chceme, aby kl65torn6 bola takbez toho to nevieme urobif, t6 trokov6
sadzba je vyhodn6, mesto md dostatok zdrojov, aby sme si taklf tver mohli dovolit', lebo

nem6me Liaden iny tiver.

Ing. Zima J. - Tam sa vZdy berie do rivahy irverovd zataLeme ku koncu roku 2015, minuly
rok sme mali ne.iakd 2 miliony skutodnych prijmov, takLe mdZeme si dovolit' irver 400 000 €,

tiver mairi iba lesy, ale to nfs nijako neovplyvni, je to v5etko v poriadku.

p. primirtor - Mdme uZ urobenfi dokumentdciu na ulicu Kl65torn6, Hlinik uL beLi, potom by
sme chceli strechu na dome sluZieb a potom uvidime d'alej, predpoklad je, Le mohli by sme aj

toho roku, myslim opravit'ulicu Hlinik.

Ing. Zrma S. - Xa Hlinfk nfm na5e peniaze budti stadit', v septembri bude siit'ai. na kld5tornir,
ale nestihneme ju urobit' toho roku, lebo ju treba vystit'aLit' cez vestnik, trv6 to dva ai. trt
mesiace.

p. Hojstrid - Kedy sa zadne robit'most v doline?

p. prim6tor - Most sme zatial'nedali s.r.o., bude to musiet'mesto financovat'.

Ing. Zima S. - Projekt je hotovy, my na ten most v rozpodte nem6me, tam je situ6cia takd, ie
je pre nich t'aZk6 teraz financovat' most, budeme to s nimi rie5it' budfci rok.

Me s t s kd z as tupit e l's lv o s c hv al'uj e

l.Priiatie bankov6ho fveru vo vf5ke 400 000 € od Slovenskej zriruinej a rozvojovej
banky a.s., na financovanie investiin{'ch zfmerov mesta

Hlasovanie:
Zaz 7 Proti: I ZdrLali sa:0

2. Zabezpeienie bankov6ho riveru blankozmenkou mesta

Hlasovanie:
Za:7 Proti: 0 Zdriali sa: I

lule s I s kd zcts tupit e l's tv o s p I no mo c ituj e

l.Primftora mesta Podolinec k podpisu vSetkych

dokumentov srivisiacich s bankovym fiverom.

potrebnych zmluvnych a inych

lllasovanie:
Za:7 Proti: I ZdrLali sa: 0
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K bodu i. 5 Ziner

Nfvrh na uznesenie

Predniesol Ing. Jfn Marhefka

primftor ukoniil zastupitel'stvo o 16'42 hod.

vedrici odboru vnritornej sprrlvy
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Overovatel ra zdpismc e :
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Zapisovatel'ka: Bc. IvzihaHaneddkovA, 25.8.2016

primritor mesta


